

## 出国旅游的十个重要提示 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

[https://www.100test.com/kao\\_ti2020/645/2021\\_2022\\_\\_E5\\_87\\_BA\\_E5\\_9B\\_BD\\_E6\\_97\\_85\\_E6\\_c96\\_645734.htm](https://www.100test.com/kao_ti2020/645/2021_2022__E5_87_BA_E5_9B_BD_E6_97_85_E6_c96_645734.htm) Top 10 Travel Tips: 1.

Check the latest travel advice for your destination and subscribe to receive free e-mail notification each time the travel advice for your destination is updated. 2. Take out appropriate travel insurance to cover hospital treatment, medical evacuation and any activities, including adventure sports, in which you plan to participate. 3. Before travelling overseas register your travel and contact details online or at the local Australian embassy, high commission or consulate once you arrive, so we can contact you in an emergency. 4. Obey the law. Consular assistance cannot override local laws, even where local laws appear harsh or unjust by Australian standards. 5. Check to see if you require visas for the country or countries you are visiting or transiting. Be aware that a visa does not guarantee entry. 6. Make copies of your passport details, insurance policy, travellers cheques, visas and credit card numbers. Carry one copy in a separate place to the originals and leave a copy with someone at home. 7. Check with health professionals for information on recommended vaccinations or other precautions and find out about overseas laws on travelling with medicines. 8. Ensure your passport has at least six months validity from your planned date of return to Australia. Some countries will refuse entry on arrival and some airlines will not allow passengers to board flights if their passport does not meet this requirement. Before travelling, you should contact the Embassy or

High Commission of each country you intend to visit to confirm the entry requirements. 9. Leave a copy of your travel itinerary with someone at home and keep in regular contact with friends and relatives while overseas. 10. Before departing Australia check whether you are regarded as a national of the country you intend to visit.

Research whether holding dual nationality has any implications for your travel. 有关旅游的十个首要提示：1. 查阅有关您的目的地的最新旅游建议，并进行登记，让您在每次关于目的地的建议更新时获得免费的电邮通知。2. 购买适当的旅游保险，让您获得医院治疗、医疗迁离及任何计划参与的活动的保障，包括冒险的运动。3. 往海外旅游前，在网上登记您的旅游和联络资料，或在抵达时，在当地的澳洲大使馆、高级专员公署或领事馆登记，让我们可以在紧急情况时联络您。4. 遵守法律. 领事协助不可以凌驾当地法律，即使按澳洲的标准看来当地的法律严峻或不公平。5. 查询您是否需要获得到访或过境的国家的签证。请注意，获得签证并不保证可以入境。6. 复印护照、保险单、旅行支票、签证和信用卡号码的资料，把一份副本和原件分开携带，将另一份交给留在家中的人。7. 向护理专业人员查询有关建议的疫苗接种或其他预防措施，并了解有关携带药物旅游的海外法律。8. 确保您的护照最少有六个月的有效期及携带额外的护照照片，以备您需要更换护照。9. 将一份旅游行程留给家中的人，在海外时定期和朋友和亲人保持联络。10. 离开澳洲前，查询在您预算到访的国家，您是否被视为国民。调查持有双重国籍对您的旅游是否有任何影响。100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 [www.100test.com](http://www.100test.com)